
RADA  POWIATU 

w SŁUPSKU 

 

OR-II.0002.6.2015 

 

Protokół Nr VI/2015 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 31 marca 2015 roku 
 

 

VI sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali konferencyjnej  

nr 202  od godz. 13 00    

 

Ad I     

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – otworzył VI sesję Rady Powiatu 

 Słupskiego 

Powitał serdecznie przybyłych radnych  

Powitał gości: 

Pana Dawida Litwina wójta gminy Potęgowo 

Pana Tomasz Majkowskiego – z-ca komendanta Miejskiego Policji w Słupsku, 

Pana Bogusław Anuszewskiego przedstawiciela Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Słupsku, 

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego Przewodniczącym Panem Zdzisławem Kołodziejskim 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu. Przedstawicieli mediów i wszystkich 

przybyłych na dzisiejszą sesję. 

 

Obsługę prawną zapewnia radca prawny pani Beata Sadowska 

      

Protokolantem dzisiejszych obrad jest pani Irena Kaczmaryk  z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad II 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w dzisiejszych obradach uczestniczyło 20 radnych, na stan ustawowy Rady                           

21  radnych. Stwierdził, że dzisiejsze obrady są prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1i 2 do protokołu) 

 

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

pana Andrzeja Kordylas. 

Ad III  

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt porządku 

obrad został radnym zaproponowany w zaproszeniach na sesję.(porządek stanowi zał. nr 3 do 

protokołu) 
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Poinformował, że w dniu 26 marca br. do przewodniczącego Rady Powiatu wpłynął wniosek 

Zarządu Powiatu z prośbą o wprowadzenie pod obrady dzisiejszej sesji projektu uchwały Rady 

Powiatu Słupskiego w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od gminy Miasto Ustka pomocy  

finansowej na realizację zadań związanych z organizacją XII Usteckiego Festiwalu Filmów  

Amatorskich UFF(o)A 2015 oraz Pomorskiego Biegu Niepodległości w formie dotacji celowej.  

Proszę, Panie Starosto przybliżyć radnym konieczność wprowadzenia pod obrady powyższego 

projektu.   

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – poinformował, że projekt uchwały został przygotowany na 

ostatnim posiedzeniu Zarządu Powiatu Słupskiego. Wpłynęły dokumenty z Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Technicznych w Ustce, który jest realizatorem tych projektów od dziesięciu 

lat. Rada Miasta  Ustka przeznacza środki finansowe na realizację tego projektu. Dlatego Zarząd 

postanowił, aby w trybie takim umożliwić realizację tego projektu i żeby Wysoka Rada przychyliła 

się do prośby Zarządu i przyjęła go pod obrady sesji. Również projekt umowy do zawarcia                          

z burmistrzem miasta Ustki.  Projekt dotyczy  XII Usteckiego Festiwalu Filmów Amatorskich oraz 

Pomorskiego Biegu Niepodległości. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy są uwagi? Uwag nie 

było. Przystąpił do głosowania - i w związku z tym zapytał, kto z Państwa radnych jest za 

wprowadzeniem do porządku obrad w pkt. 10 ppkt 13 omówionego projektu uchwały, proszę 

podnieść rękę, kto jest przeciw, kto się wstrzymał 

podał wyniki głosowania 

za - 20   przeciw - 0   wstrzymało się - 0  radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od gminy Miasto Ustka 

pomocy finansowej na realizację zadań związanych z organizacją XII Usteckiego Festiwalu Filmów 

Amatorskich UFF(o)A 2015 oraz Pomorskiego Biegu Niepodległości w formie dotacji celowej, 

został wprowadzony pod obrady Rady Powiatu w pkt. 10 ppkt 13, a ppkt 13 stanie się ppkt 14 itd.        

Zapytał, czy ktoś z Państwa radnych, czy Pan Starosta wnosi inne propozycje, bądź zmiany do 

porządku obrad? Innych zmian nie wniesiono.  

Odczytał projekt porządku obrad po zmianach:  

 1. Otwarcie sesji. 

      2. Stwierdzenie kworum. 

      3. Przyjęcie porządku obrad. 

      4. Przyjęcie protokołu V sesji. 

      5. Interpelacje i zapytania. 

6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz  z  wykonania  

    uchwał Rady Powiatu Słupskiego. 

7. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z funkcjonowania procedury konsultacji społecznych        

z mieszkańcami Powiatu Słupskiego w 2014 roku. 

8. Sprawozdania: 

   1) z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Słupsku za 2014 rok, 

   2) z realizacji w 2014 roku Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w powiecie 

       słupskim na lata 2013 – 2015, 

3)  z realizacji zadań finansowych ze środków PFRON z zakresu rehabilitacji społecznej w 2014 r., 

4)  ocena zasobów pomocy społecznej w roku 2014 dla powiatu słupskiego. 
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5) z realizacji zadań dotyczących rehabilitacji zawodowej oraz zatrudnienia osób   

     niepełnosprawnych w 2014 roku, 

6) sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Słupsku za 2014 rok, 

      Podział środków PFRON na 2015 rok – podjęcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie 

      określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

      Niepełnosprawnych. 

10. Podjęcie uchwał: 

     1) w sprawie delegowania radnych Powiatu Słupskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa 

          i Porządku, 

    2) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Słupsk pomocy finansowej na 

          przebudowę drogi powiatowej nr 1015G Słupsk-Możdżanowo, 

    3) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Słupsk pomocy finansowej na 

         przebudowę drogi powiatowej nr 1177G Głobino-Warblewo, 

    4) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Potęgowo pomocy finansowej 

         na przebudowę drogi powiatowej nr 1179G Potęgowo-Pobłocie w miejscowości Rzechcino, 

   5) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Damnica pomocy finansowej na 

        przebudowę drogi powiatowej nr 1139G Mianowice-Główczyce na odcinku Karzniczka- 

        Damnica, 

    6) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Główczyce pomocy finansowej na 

           przebudowę drogi powiatowej nr 1135G w miejscowości Zgojewo, 

    7) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Główczyce pomocy finansowej na 

           przebudowę drogi powiatowej nr 1143G Główczyce-Stowięcino w miejscowościach 

           Warblino i Szczypkowice, 

8) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Ustka pomocy finansowej na 

         przebudowę drogi powiatowej nr 1120G Gąbino-Komnino, 

    9) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej na 

        przebudowę drogi powiatowej nr 1170G w miejscowości Kwakowo wraz z budową 

        chodnika, 

 10) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Dębnica Kaszubska pomocy 

         finansowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1173G Borzęcinko-Krzywań  

         w miejscowości Brzeziniec, 

 11) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Dębnica Kaszubska pomocy 

           finansowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1176G Dębnica Kaszubska-Podwilczyn, 

12)  w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy 

        Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór pomocy finansowej na przebudowę drogi 

        powiatowej nr 1176G Dębnica Kaszubska-Podwilczyn, 

 13)  w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Miasto Ustka pomocy finansowej 

          na realizację zadań związanych z organizacją XII Usteckiego Festiwalu Filmów Amatorskich 

         UFF(o)A 2015 oraz Pomorskiego Biegu Niepodległości w formie dotacji celowej, 

  14)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, 

  15) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2015 rok. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  radnych. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Zakończenie sesji. 
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Przystąpił do głosowania – i w związku z tym zapytał, kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw ?    kto się wstrzymał ?  

podał wyniki głosowania: 

 za - 19   przeciw - 0  wstrzymało się  - 0. radnych 

Stwierdził, że porządek dzisiejszych obrad, został przyjęty. 

 

Ad IV 

Przyjęcie protokołu V sesji     

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że protokół  V sesji 

był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. Do dnia dzisiejszego nie 

wniesiono uwag, w związku z tym pytam– kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu  

V sesji Rady Powiatu, zechce podnieść  rękę,  kto jest przeciw ?  kto się wstrzymał? 

podał wyniki głosowania: 

za -   20        przeciw – 0         wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że protokół V sesji Rady Powiatu, został przyjęty.    

 

Ad V   

Interpelacje i zapytania. 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z  Państwa radnych  

chce złożyć interpelację lub zapytanie? Odczytał interpelację złożoną przez radną Joannę 

Chabowską 

Głosu udzielił radnej Mari Kobylarz. 

Radna Maria Kobylarz – poprosiła o włączenie do rozmów wójta gminy Potęgowo pana Dawida 

Litwina dot. rekompensat za tarczę rakietową. Też chcieliby skorzystać z tych funduszy.  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

Radny Paweł Gonera – na temat tej drogi mówi od czterech lat efekty są żadne, myśli, że zmieni 

się to teraz, a mianowicie droga 1139 Główczyce – Damno – Damnica – Mianowice. Trzy pkt na tej 

drodze: skrzyżowanie  na drodze 1139 z drogą wojewódzką nr 213 w Główczycach. Zaproponował, 

żeby remont tego skrzyżowania wykonywał rejon Główczyce. Ponadto korzystając z tego że jest 

przygotowywana inwestycja na drodze  Damnica – Karżniczka, czy nie można byłoby na tej samej 

drodze 1139 z miejscowości Łojewo do skrzyżowania do miejscowości Bobrownik położyć nowej 

nakładki około 70 m. Droga jest łatana, droga jest niebezpieczna, a szczególnie nocą.  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnej Joannie 

Chabowskiej. 

Radna Joanna Chabowska – przekazała wniosek  przewodniczącemu Komisji Rolnictwa dot.                         

podjęcia tematu na komisji w sprawie rekompensat z tytułu instalacji tarczy antyrakietowej                      

w Redzikowie oraz interpelację dot. tarczy antyrakietowej.  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Kordylasowi. 
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Radny Andrzej Kordylas – zapytał w imieniu własnym, Barbary Zawadzkiej i Grzegorza 

Grabowskiego  o procedury administracyjne. Jedna z mieszkanek zwróciła się z pytaniem, dlaczego 

nie otrzymała odpowiedzi na zapytanie w sprawie przecięcia drzew przy drodze powiatowej                           

w okolicy wiaduktu w Damnicy. Gałęzie stykają się z instalacją elektryczną , część drzewa 

przekracza granicę posiadłości tej osoby. Ona twierdzi, że pisała pisma do starostwa i nie uzyskała 

jakiejkolwiek odpowiedzi.  

W poprzedniej kadencji przyjęli strategię rozwoju komunikacji. W tej strategii nie uwzględniono 

żadnego kierunku  komunikacji samochodowej w gminie Damnica. Twierdzi się, że komunikacja 

publiczna związana jest z linią kolejową na trasie Słupsk Gdańsk  Jeżeli teraz przygotowywane są 

projekty przebudowy magistrali kolejowej, dlatego zwracają się z prośbą, aby reaktywować 

przystanek kolejowy w miejscowości Łebień. Od czasów powojennych ten przystanek tam istniał. 

Przedłużenie tego przystanku umożliwiłoby połączenie tej gminy ze światem. Tym bardziej, że jest 

tam jeden kurs autobusu. Wcześniej mówiono, ze odcinek między Strzyżynem a Damnicą jest  

niewielki i że kolejny przystanek wydłuży przyjazd czasu pociągu. Jednak mieszkańcy twierdzą,                     

że nadleśniczy miejscowości przed Lęborkiem są jeszcze w krótszych odcinkach i znajdują się tam 

przystanki kolejowe. Proszą o wykonanie przystanku w tej miejscowości.  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu 

Stanisławowi Zielińskiemu. 

Radny Stanisław Zieliński – zawiadomił, że mieszkańcy Smołdzina przygotowują się do protestu 

w związku z złą nawierzchnią drogi Gąbino – Smołdzino. Taką informację otrzymał będąc na sesji                   

w Smołdzinie.  Poinformował również o narastającym proteście dotyczącym niespełnienia przez 

Słowiński Park Narodowy porozumienia. Mieszkańcy gminy Smołdzino będą chcieli uzyskać 

pomoc prawną. Będą się starać blokować poczynań Słowińskiego Parku Narodowego w związku                 

z ich ograniczeniami.  

Ad VI 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od  poprzedniej  sesji  oraz  

z wykonania uchwał Rady Powiatu 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił staroście. 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta - zwracając się do Przewodniczącego Rady, Wysokiej Rady 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 4 do protokołu.     

Ponadto poinformował, że Zarząd otrzymał protokoły z kontroli, które były przeprowadzone w dps-

ach. Wyniki są tylko bardzo dobre lub dobre, bez żadnych zastrzeżeń. W tym miejscu pogratulował 

dyrektorom tych domów i podziękował za taką pracę,  bo jest miło czytać takie protokoły. Dodał,                            

że są one krótkie, ale z samymi pochwałami.    

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył dyskusję nad 

przedstawionym  „Sprawozdaniem”. Głosu udzielił radnemu Andrzejowi Zawadzie. 

Radny Andrzej Zawada - temat dotyczy uchwały Zarządu z poprzedniego okresu. Dotyczy 

wyrażenia woli nabycia nieruchomości w drodze darowizny na rzecz powiatu słupskiego.                          
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W obrębie Stara Dąbrowa   w kierunku Łebienia, między dwoma odcinkami drogi powiatowej. Jest 

droga nr 2 na terenie lasów półtora do dwóch km. Ta droga wg zarządzenia będzie nabyta do mienia 

komunalnego powiatu. Z jednej strony wydaje się to logiczne  bo przeplata się droga powiatowa, 

gminna, powiatowa, niech będzie cały odcinek. Natomiast z drugiej strony wiąże się  ta droga                       

z jakimiś naprawami. W związku z tym zapytał w jakim stanie jest ta droga. I czy w tym roku                    

z pewnością nie będą musieli ponosić jakichkolwiek nakładów finansowych typu uzupełnienie 

dziur. A jeśli tak, to czy wcześnie zostały zabezpieczone te środki.  

      

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – poprosił o odpowiedź dyrektora  ZDP. 

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – wyjaśnił, że część działki była 

gminna, z mocy prawa przebieg ma całkowity odcinka drogi od Bobrownik.  

 

Radny Andrzej Zawada - cała działka na terenie lasu na odcinku jezdni. Zapytał, czy jezdnia 

należała do powiatu i ona nie była własnością gminy.   

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  - zaprzeczył, działka dzieliła drogę 

powiatową, która była we władaniu gminy, w momencie kiedy powiat o tym się dowiedział, 

wystąpił o przyjęcie jej od gminy.   

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta  - będzie z bieżących środków na remonty. Zapytał o długość 

tej drogi.  

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – odpowiedział 300 – 400 m, jest to 

ciąg drogi powiatowej. Powiat i tak ją utrzymuje ze względu na przebieg drogi. Chodzi                                 

o uporządkowanie relacji gruntowych.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Takich już nie było. Zamknął dyskusję. 

 

Ad VII  

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z funkcjonowania procedury konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Powiatu Słupskiego w 2014 roku. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował Wysoką Radę,                         

że sprawozdanie było szczegółowo omawiane na posiedzeniach komisji Rady Powiatu Słupskiego. 

Starosta przedstawił, że nie przeprowadzono konsultacji ponieważ nie zachodziły takie przypadki 

przewidziane ustawą. Zapytał czy radni maja uwagi do sprawozdania. Uwag nie było. 

 

(informacja stanowi zał. nr 5 do protokołu)  
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Ad VIII 

Sprawozdania: 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował, że Sprawozdania 

ujęte w pkt VIII były przedmiotem posiedzenia Komisji Polityki Społecznej. Również radni, którzy 

nie są członkami tej komisji otrzymali go wcześniej do zapoznania się.  

Przechodzimy do ich realizacji.     

 

 ppkt 1) z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Słupsku za 2014 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy pan starosta, czy pani 

dyrektor chcą coś nowego dodać. Otworzył dyskusję. Głosów nie było. 

 

ppkt 2) z realizacji w 2014 roku Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych  

                w powiecie słupskim na lata 2013 – 2015 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy pan starosta, czy pani 

dyrektor chcą coś nowego dodać. Otworzył dyskusję. Głosów nie było. 

 

ppkt 3) z realizacji zadań finansowych ze środków PFRON z zakresu rehabilitacji społecznej  

              w 2014 roku  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy pan starosta, czy pani 

dyrektor chcą coś nowego dodać. Otworzył dyskusję. Głosów nie było. 

  

ppkt 4) ocena zasobów pomocy społecznej w roku 2014 dla powiatu słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy pan starosta, czy pani 

dyrektor chcą coś nowego dodać. Otworzył dyskusję. Głosów nie było. 

 

ppkt 5) z realizacji zadań dotyczących rehabilitacji zawodowej oraz zatrudnienia osób 

                niepełnosprawnych w 2014 roku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy pan starosta, czy pan 

dyrektor chcą coś nowego dodać. Otworzył dyskusję. Głosów nie było. 

 

 ppkt  6) sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Słupsku za 2014 rok  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy pan starosta, czy pani 

dyrektor chcą coś nowego dodać. Otworzył dyskusję. Głosów nie było. 

 

(Sprawozdanie stanowi zał. nr 6 do protokołu) 
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Ad IX  

Podział środków PFRON na 2015 rok – podjęcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego  

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował, że Komisja Polityki 

Społecznej na posiedzeniu analizowała podział środków PEFRON na 2015 rok. Projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie.  

Otworzył dyskusję nad podziałem środków PFRON. Głosu udzielił staroście. 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – z jego strony jest to, że w bieżącym roku priorytetem 

będzie utworzenie warsztatów terapii zajęciowej, które planują utworzyć w miejscowości Sycewice 

gmina Kobylnica. Warsztaty te prowadziłoby Caritas Diecezji  Koszalińsko – Kołobrzeskiej.                       

W tym zakresie są rozpoczęte działania. Ze wstępnych ustaleń wynika, o czym mówili, że koszt 

utworzenia takiej jednostki wyniesie około 300 tys. zł. W związku z tym z tych środków                                

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  również przeznaczają na                         

to zadanie na uruchomienie warsztatów terapiozajęciowej 210 tys. zł. Na sprzęt rehabilitacyjny już 

w części są złożone wnioski, tak samo jak i na turnusy rehabilitacyjne.   

(projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały. W związku z tym zapytał, kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

omawianego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw    kto się wstrzymał  

podał wyniki głosowania:  

 za -  19     przeciw  - 0   wstrzymało się -  0  radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/38/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                      

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, została podjęta. 

 

(uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

 

Ad X 

Podjęcie uchwał: 

ppkt 1) w sprawie delegowania radnych Powiatu Słupskiego do składu Komisji 

Bezpieczeństwa  i Porządku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego. Do pracy 

w komisji Bezpieczeństwa i Porządku, komisja delegowała: radną Joannę Chabowską i radnego 

Stanisława Zielińskiego. Czy Wysoka Rada ma inne propozycje. Innych propozycji nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu) 
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Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem  

omawianego projektu uchwały, ze wskazanymi do pracy w komisji  radnymi Joanną Chabowską                             

i Stanisławem Zielińskim, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 16   przeciw – 0  wstrzymało się – 2 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/39/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r w sprawie 

delegowania radnych Powiatu Słupskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

 

Informuję Wysoka Radę, że projekty uchwał od ppkt 2 do ppkt 12  były omawiane na posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego oraz na posiedzeniu Komisji 

Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu  i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 2) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Słupsk pomocy finansowej na 

                przebudowę drogi powiatowej nr 1015G Słupsk-Możdżanowo 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy Pan Starosta chce 

zabrać głos. Otworzył dyskusję. Głosów w dyskusji nie było.   

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 11 do protokołu)   

 

Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw – 0  wstrzymało się – 0  radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/40/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                      

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Słupsk pomocy finansowej na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1015G Słupsk-Możdżanowo, została podjęta. 

 

(uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

       

ppkt 3) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Słupsk pomocy finansowej na 

               przebudowę drogi powiatowej nr 1177G Głobino-Warblewo 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  głosu udzielił staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – poinformował, że inwestycja ta dotyczy drogi w samej 

miejscowości Warblewo. Natomiast była propozycja w dalszej części tej drogi do Borzęcina. Tam 

miała być współpraca z gminą Dębnica Kaszubska. Gmina na ten moment wycofała się. Ponieważ 

ta droga była w programie „schetynówek”, nie uzyskała akceptacji. Dlatego tę drogę chcą 

pozostawić na następny rok. Wystąpią z wnioskiem. Jeśli nie będzie można z narodowego 

programu przebudowy dróg, to będą próbować z innego programu. Ponieważ jest to duża 

inwestycja, a jest ona w złym stanie. Tak uzgodnili z panią wójt.  
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(projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do protokołu)  

     

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania                                   

i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem omówionego projektu 

uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw – 0  wstrzymało się – 0  radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/41/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                      

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Słupsk pomocy finansowej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 1177G Głobino-Warblewo, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Potęgowo pomocy finansowej  

      na przebudowę drogi powiatowej nr 1179G Potęgowo-Pobłocie w miejscowości Rzechcino 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.   

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

      

Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw – 0   wstrzymało się – 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/42/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                      

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Potęgowo pomocy finansowej 

na przebudowę drogi powiatowej nr 1179G Potęgowo-Pobłocie w miejscowości Rzechcino została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu) 

 

ppkt 5) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Damnica pomocy finansowej na 

          przebudowę drogi powiatowej nr 1139G Mianowice-Główczyce na odcinku Karzniczka- 

           Damnica 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – azpytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.   

(projekt uchwały stanowi zał. nr 17 do protokołu)  

     

Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 17   przeciw – 0   wstrzymało się – 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/43/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                      

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Damnica pomocy finansowej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 1139G Mianowice-Główczyce na odcinku Karzniczka- 

Damnica została podjęta. 
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(uchwała stanowi zał. nr 18 do protokołu) 

 

ppkt 6) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Główczyce pomocy finansowej na 

             przebudowę drogi powiatowej nr 1135G w miejscowości Zgojewo 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos. Głosów nie było.   

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 19 do protokołu)   

    

Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw – 0  wstrzymało się – 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/44/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                      

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Główczyce pomocy finansowej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 1135G w miejscowości Zgojewo została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 20 do protokołu)   

ppkt 7) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Główczyce pomocy finansowej na 

       przebudowę drogi powiatowej nr 1143G Główczyce-Stowięcino w miejscowościach 

             Warblino i Szczypkowice 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.   

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 21 do protokołu)   

    

Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/45/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                     

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Główczyce pomocy finansowej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 1143G Główczyce-Stowięcino w miejscowościach Warblino i 

Szczypkowice,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 22 do protokołu) 

 

ppkt 8)  w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Ustka pomocy finansowej na 

                przebudowę drogi powiatowej nr 1120G Gąbino - Komnino 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.   

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 23 do protokołu) 
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Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za -  19  przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/46/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                     

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Ustka pomocy finansowej na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1120G Gąbino - Komnino,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 24 do protokołu)  

    

ppkt 9) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej na 

        przebudowę drogi powiatowej nr 1170G w miejscowości Kwakowo wraz z budową 

             chodnika 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.   

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 25 do protokołu)  

     

Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/47/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                      

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1170G w miejscowości Kwakowo wraz z budową chodnika, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 26 do protokołu) 

 

ppkt 10)  w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Dębnica Kaszubska pomocy 

                 finansowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1173G Borzęcinko - Krzywań  

                 w miejscowości Brzeziniec 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos. Głosów nie było.   

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 27 do protokołu)      

 

Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/48/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                      

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Dębnica Kaszubska pomocy 
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finansowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1173G Borzęcinko-Krzywań w miejscowości 

Brzeziniec, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 28 do protokołu) 

 

ppkt 11) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Dębnica Kaszubska pomocy 

          finansowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1176G Dębnica Kaszubska-Podwilczyn 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.   

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 29 do protokołu)   

 

Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/49/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                      

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Dębnica Kaszubska pomocy finansowej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 1176G Dębnica Kaszubska-Podwilczyn, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 30 do protokołu)     

ppkt 12) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego 

             Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór pomocy finansowej na przebudowę drogi 

               powiatowej nr 1176G Dębnica Kaszubska-Podwilczyn 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.   

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 31 do protokołu)  

     

Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/50/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r                      

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy 

Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór pomocy finansowej na przebudowę drogi powiatowej nr 

1176G Dębnica Kaszubska-Podwilczyn, została podjęta. 

Dodał, że w tym miejscu należy podziękować włodarzom poszczególnych gmin, radom,                              

że wspólnie ze starostwem uda się w tym roku sporo zmodernizować tych dróg. Zwracając się do 

dyrektora Ożarka powiedział, że ma dużo do roboty. Poprosił nadzorować, żeby prace zostały 

wykonane prawidłowo. Ma nadzieje, że jakieś oszczędności też będą, które będzie można 

wykorzystać na łatanie dziur tych dróg, które nie są objęte tymi uchwałami.  
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(uchwała stanowi zał. nr 32 do protokołu)  

ppkt 13) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Miasto Ustka pomocy  

                 finansowej na realizację zadań związanych z organizacją XII Usteckiego Festiwalu  

                Filmów Amatorskich UFF(o)A 2015 oraz Pomorskiego Biegu Niepodległości  

                w formie dotacji  celowej 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, że jest to szczytny 

cel. uczestniczył jako burmistrz co roku w tych przedsięwzięciach. Jest to wychowanie                                    

i patriotyczne i wskazane, na dalszą kontynuację. Głosu udzielił panu staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – poprosił dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących                        

i Technicznych w Ustce i inne placówki, żeby aktywnie uczestniczyły w tym konkursie w sensie 

takim, żeby pokazać osiągnięcia. Dodał, że Zarząd Powiatu wnioskował o to, żeby pokazać 

osiągnięcia i filmy, które zostały zorganizowane, w kinach , czy w szkołach. Żeby zapraszać 

młodzież, by bardziej upowszechnić te osiągnięcia, które w liceum od dziesięciu, czy dwunastu lat 

mają miejsce. Kiedyś była taka propozycja , żeby w kinie usteckim przed filmami można było 

zaprezentować jeden, czy dwa nagrodzone filmy, które powstają przy udziale uczniów. Dodał,                

że są to zespoły filmowe z całej Polski . Również, żeby w tym czasie kiedy konkurs ma miejsce, 

zapraszać młodzież która miałaby szansę oglądać i zarazem oceniać.  

 

 (projekt uchwały stanowi zał. nr 33 do protokołu)      

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zwracając się do dyrektora, 

powiedział, że należą się jemu słowa podziękowania przystąpił za organizację konkursu. Młodzież 

jest angażowana, co przynosi pozytywny efekt. Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  

- kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, 

kto jest przeciw  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/51/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r w sprawie 

przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Miasto Ustka pomocy finansowej na realizację zadań 

związanych z organizacją XII Usteckiego Festiwalu Filmów Amatorskich UFF(o)A 2015 oraz 

Pomorskiego Biegu Niepodległości w formie dotacji celowej została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 34 do protokołu) 

 

ppkt 14)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Słupskiego   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt uchwały był  

omawiany na komisjach Rady Powiatu  i zaopiniowany pozytywnie. Do projektu uchwały jest 

wprowadzona autopoprawka. Zapytał, czy starosta, czy radni chcieliby zabrać głos. Głosów nie 

było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 35 do protokołu)      
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Przystąpił do głosowania i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

wraz z autopoprawką omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw                      

kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr VI/52/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015r w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 36 do protokołu) 

 

ppkt 15)  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2015 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  zapytał, czy ktoś chciałby zabrać 

głos  Głosów  nie było.    

(projekt uchwały stanowi zał. nr 37 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

wraz z autopoprawką omówionego projektu uchwały zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?                       

kto się wstrzymał ? 

podaję wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdzam, że uchwała Nr VI/53/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015 r                           

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2015 rok,  została podjęta. 

 

(uchwała stanowi zał. nr 38 do protokołu) 

 

(protokół wyników głosowania VI sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 marca 2015 roku 

stanowi zał. nr 39 do protokołu) 

 

(wnioski i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 23.03. 2015 r. stanowi zał. nr 40 do protokołu) 

 

(wnioski i opinie Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia                                    

24.03. 2015 r. stanowi zał.  nr 41 do protokołu) 

       

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia 25.03.2015 r. stanowią 

zał.  nr 42 do protokołu) 

 

Ad XI  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

           

 Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - oddał głos panu Staroście.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – Odpowiedział na interpelacje zgłoszone na sesji w dniu 

dzisiejszym. 
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Przedstawił radnym propozycje inwestycji, które miały by być zrealizowane w ramach tzw. 

rekompensaty za uciążliwość, niedogodności ograniczenia w inwestycjach na terenie powiatu 

słupskiego. Takie ograniczenia stanowią odległość do pięciu kilometrów od tarczy są przestrzenie 

kubaturowe, które mają znaczenie, czyli po wyżej sześciu metrów kwadratowych powierzchni                       

i do 35 km dotyczy wysokościowych budowli, czyli kominy, ale przede wszystkim wiatraki. Zespół 

w trzyosobowym składzie, który pracował wspólnie, czyli pracownicy starostwa powiatowego, 

urzędu marszałkowskiego i gminy Słupsk, przygotował propozycje doprecyzowany przez 

pozostałych samorządowców z całego powiatu. Inwestycje drogowe to: przebudowa drogi 21 na 

odcinku Słupsk – Ustka wraz z obejściem Bydlino połączeniem z portem morskim w Ustce. 

Budowa nowego przebiegu drogi na odcinku od ronda ul. Słoneczna w Słupsku w kierunku 

Kobylnicy do węzła obwodnicy miasta Słupska pn. „Węzeł Kobylnica – Południe”, i wzdłuż tej 

drogi ścieżka rowerowa Słupsk – Ustka. Przebudowa i usprawnienie sieci dróg powiatowych, czyli 

wsparcie finansowe przebudowę i remonty dróg powiatowych komplementarnych wobec 

zakładanego przebiegu drogi  ekspresowej S6 – dodał, że pierwszym węzłem komunikacyjnym 

będzie w Sycewicach, następny w Budach gminie Kobylnica, Bobrowniki gmina Damnica i ostatni  

Wrzeście  gmina Potęgowo. Do tego zestawu próbowali dołączyć kluczowe drogi powiatowe 

wymagające pilnej modernizacji na obszarze gminy: Smołdzino, Główczyce, Słupsk, Ustka                         

i Kępice. Zespół doszedł do wniosku, że im więcej tych inwestycji zapisanych mniej ważnych tych 

dróg, tym są mniejsze szanse, że te drogi najważniejsze będą wyremontowane.  Droga ekspresowa 

S11 dotyczy przesunięcia węzła Bobolice  - Biały Bór.  W przyszłości łatwiej będzie się włączyć do 

drogi ze Słupska do Białego Boru, bo jest to 80 km, i połączenie na Poznań. Ruch obecnie będzie 

skierowane na obrzeże koszalińskie. Dlatego zależy żeby na tym etapie przenieść ten węzeł. 

Odnośnie linii kolejowych, wyjaśnił, że linia kolejowa nr 202 Gdynia – Słupsk chodzi o wariant 

dwutorowy na całej długości linii z przebudową dworca, przejścia podziemnego w Słupsku, ale 

przede wszystkim: wiadukty w Potęgowie, Damnicy i Słupsku. Otrzymał informację i dokumenty                                 

z Potęgowa, że opracowane jest studium wykonalności  dla trasy linii kolejowej 202, gdzie 

miejscami będzie linia dwutorowa. Będą też pojedyncze tory, co dla nas nie jest żadnym 

usprawnieniem, dlatego, że żaden pociąg typu szybkiego pędu nie będzie mógł do Słupska jechać. 

Modernizacja linii kolejowej nr 405 Szczecinek – Ustka. Elektryfikacja i przebudowa linii wraz                  

z przebudową wiaduktów. Przebudowa portu morskiego w Ustce, czyli dostosowania portu do 

przejmowania  towarów większych jednostek. Odnośnie Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 

pomoc w zakresie uzbrojenia terenów oraz pozyskania strategiczne tego inwestora. Pomoc również 

polega na umorzeniu opłaty odrealniającej. Prezes  Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej ma 

przygotować uzasadnienie. Również burmistrz Ustki ma doprecyzować na czym miała by polegać 

ta przebudowa. Następny temat to wsparcie szkolnictwa wyższego zawodowego w tym powołanie 

instytutu zielonej energii. Inwestycje w Strefie, coraz więcej podmiotów, coraz większe 

zapotrzebowanie na pracowników, stąd też bardzo ważne są te sformułowania, które będą popart  

materiałami. Były propozycje przebudowy lotniska sportowo – biznesowo - turystycznego                             

w Krępie, ale nie uzyskało poparcia nie dlatego, że nie jest potrzebne, bo jest potrzebne, ale kto by 

miał prowadzić tą inwestycję. Rokół w Słupsku, który zajmuje się lotniskiem w Słupsku nie jest                    

w stanie prowadzić inwestycje zgłoszone.  

Będzie mowa w późniejszym czasie, ale chodzi o zmianę kierunku pasa, żeby on był już pasem 

utwardzonym, ale bez infrastruktury, bo gmina Słupsk nie chce się włączyć do wprowadzenia tak  
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dużej inwestycji, ponieważ trzeba ja utrzymywać. Jak najmniejsze lotnisko, ale z możliwością 

lądowania również biznesowego. Dodał, że jest uzgodniona wizyta Ministerstwa Obrony 

Narodowej w kwietniu br. Będzie zorganizowane spotkanie ze wszystkimi samorządami, które są 

ulokowane    w promieniu 35 km, również Sławno, Postomino, czy Czarna Dąbrówka. Zaproszeni 

zostaną również radni, żeby poznać zagrożenia i ich źródła.   

Dodał, że odpowiedział na interpelację radnej Joanny Chabowskiej. Dotyczy to również prośby 

radnej Marii Kobylarz.  

Zespół uzgodnił, że będą się spotykać i przygotowywać postulaty i potrzeby we własnym gronie.  

Radny Paweł Gonera interpelował w sprawie remontu skrzyżowania drogi nr 213 z drogą 

powiatową nr 1139.  

Odpowiedział, że naprawa skrzyżowania leży w gestii Zarządu Dróg Wojewódzkich. Zgodnie                         

z ustawą o drogach publicznych utrzymanie drogi należy do zarządcy wyższej kategorii drogi.                           

W związku z tym ZDP nie może wydatkować środków własnych na zadania nie będących w jego 

kompetencji. Wystosują pismo do ZDW w Gdańsku.  

Odnośnie nakładki w miejscowości Łojewo i Bobrowniki  na drodze powiatowej 1139 Damnica – 

Karżniczka – Główczyce w przypadku oszczędności przetargowych będzie rozważona możliwość 

wykonania nowej nawierzchni na tych skrzyżowaniach. Chcieliby włączyć dofinansowanie                        

z gminy i będą o tym rozmawiać z wójtem. Dodał, że na inwestycje drogowe w budżecie nie ma, 

chyba że w ramach utrzymania bieżącego.   

Odpowiadając na interpelację radnych Barbary Zawadzkiej, Andrzeja Kordylasa, Grzegorza 

Grabowskiego, dotyczącej przecięcia drzew przy drodze powiatowej w okolicy wiaduktu                             

w Damnicy, poinformował, że do urzędu nie wpłynął taki wniosek, dlatego trudno jest 

odpowiedzieć. Skierują służby, żeby tę sprawę wyjaśnić.  

 

Odnośnie reaktywowania przystanku PKP w miejscowości Łebień odpowiedział, że nie wie, czy 

były prowadzone jakieś działania. Wystosują pismo, niemniej byłoby dobrze żeby wiedzieli jakie 

pismo wystosowała gmina.   

 Radny Stanisław Zieliński poinformował o możliwości protestu mieszkańców gminy Smołdzino                    

w sprawie złego stanu technicznego drogi powiatowej Gąbino – Smołdzino. Odpowiedział,                      

że nawierzchnia drogi jest poprawiana przez prowadzenie  remontów cząstkowych. Znając stan 

techniczny drogi przygotowywana jest dokumentacja projektowa na przebudowę całego odcinka 

drogi celem pozyskania środków zewnętrznych. Na dzień dzisiejszy będzie przygotowana, przez 

połatanie do jej użytku w miarę możliwości. Ta droga powinna być ze środków zewnętrznych 

gruntownie przebudowana.     

 

W sprawie braku uzgodnień ze Słowińskim Parku Narodowym odpowiedział, ze przyjmują                      

do wiadomości państwo działają. Poinformował, że  z ramienia starosty, członkiem Narodowego 

Parku Słowińskiego jest naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa Eugenia Bereszyńska. 

Reprezentuje powiat w Radzie Naukowej Parku. Można zgłosić się z problemami do pani 

naczelnik.    
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Odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji. 

Radni Barbara Zawadzka i Andrzej Kordylas zgłosili zapytanie dotyczące poprawę warunków 

drogowych na przejściu dla pieszych zlokalizowanym na ul. Witosa w okolicach szkoły                                    

w miejscowości Damnica.  

Odpowiedział, że komisja po przeanalizowaniu sytuacji stwierdziła, że w celu poprawy warunków 

ruchu drogowego w okolicy przejścia dla pieszych, droga powiatowa nr 1139 ZDP w Słupsku 

rozstawi znaki drogowe A17 w postaci dużych odblaskowych tablic o treści kierowco zwolnij droga 

dzieci do szkoły. Informujące kierowcę o strefie szkolnej i apelem o zmniejszenie jakości. 

Dokładne miejsce ustawienia znaków  drogowych przedstawia załączona mapka w terminie do 30 

kwietnia.   

 

(odpowiedzi na interpelacje z dnia 24. 02.2015 r. stanowią zał. nr 43 do protokołu.) 

 

Ad XII  

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przypomniał o szkoleniu radnych 

Powiatu Słupskiego, które odbędzie się 10 kwietnia br.  Poinformował radnych, że uczestniczył                    

na zakończenie konkursu w Kończewie w gminie Kobylnica. Zostało nadesłanych około 1000 prac 

ze szkół podstawowych i gimnazjum. Był pod wrażeniem tych pięknych prac wykonanych przez 

dzieci. Należą się słowa pochwały dla pani dyrektor SZP, gminie i pani Bożenie Przyborowska, 

która była zaangażowana. Warto takie konkursy organizować, bo tradycja narodowa musi być 

podtrzymywana.  

Głosu udzielił radnej Marii Kobylarz. 

 

Radna Maria Kobylarz – powiedziała, że chcieliby skorzystać jako gmina Potęgowo,która jest 

dalej usytuowana od miasta z rekompensat z tarczy antyrakietowej. Nie zauważyła żadnej korzyści 

dla starostwa powiatowego. Druga nitka kolejowa to jest dla kolei, a nie dla starostwa, nie widzą 

żadnych korzyści. .zauważyła, że wszystkie fundusze idą na Ustkę,  gminę Słupsk i okolice miasta 

Słupsk, a gminy dalej położone nie maja nic z tego. Też ze wspólnej inwestycji z gmina Słupsk, 

gmina Potęgowa nic nie skorzysta, a będą to ogromne pieniądze. Nie wszystkie gminy są tak bogate 

jak gmina Ustka. Chciałaby, żeby starosta wziął to pod uwagę. Odnośnie instalacji tarczy 

antyrakietowej wszyscy się jej boją.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – nie rozwijał w szczegółach, tego tematu. Węzeł 

komunikacyjny na trasie E6 będzie ulokowany w miejscowości Rzechcino. W związku z tym 

zaplanowana jest przebudowa drogi powiatowej nr 1179, od drogi wojewódzkiej 2013 przez 

Pobłocie, Głuszynko, węzeł Rzechcino  do Potęgowa i drogi krajowej  nr 6. Można zgłaszać 

wnioski, jak zespół uzna za stosowne i będzie się chciał pod tym podpisać, to proszę bardzo.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Wojciechowi 

Krasuckiemu  
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Radny Wojciech Krasucki -  w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej o poszerzeniu 

składu Klubu. W dniu 30 marca 2015 roku w skład Klubu wszedł pan Marek Kołtun. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnej Joannie 

Chabowskiej. 

 

Radna Joanna Chabowska – uważa, ze pan burmistrz z Ustki powinien brać udział w rozmowach 

o rekompensatach za postawienie tarczy antyrakietowej.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział pani radnej. Dodał, że obwodnica ta będzie 

realizowana.  

  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze.  

 

Radny Paweł Gonera – skomentował temat tarczy. Powiedział, drodzy bracia rodacy, może 

weźmy się ostro do roboty, nie liczmy na tarcze , może ktoś nam da, może nie da. Tarcza nie jest to 

jednostka amerykańska. Nie wie, czy ta tarcza zapewni miejsca pracy, napływ inwestorów na nasz 

teren. Uważa, żeby zastanawiać się jak rozwijać nasz teren i rozwijać produkcje przemysłową                         

i rolniczą, a nie liczyć na tarczę i ile dostaniemy. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odnośnie inwestycji tarczy, powiedział, że ona już się 

rozpoczęła, powstała jednostka wojskowa. Od 1 kwietnia będzie zatrudnionych kilkaset żołnierzy 

różnych jednostek. Agencja mieszkaniowa wojskowa kupiła dwa  budynki dwunastorodzinne. Sama 

inwestycja oficjalnie rozpocznie się w 2016 roku, a zakończy się w 2018. roku. Przygotowywane 

jest ogrodzenie. Decyzje już zapadły teraz podpisuje się międzyrządowe porozumienia dotyczące 

szczegółów technicznych.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Tomaszowi 

Świtkowi. 

 

Radny Tomasz Świtek – na ostatniej sesji zgłaszał wniosek w sprawie neonu oświetleniowego na 

budynku PUP w Słupsku i nie otrzymał odpowiedzi. Sprawdził, i neon świeci się dalej.  

 

Pan Janusz Chałubiński dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Słupsku – nie wie w jakim 

kontekście ten wyświetlacz, a nie neon tak przeszkadza. Poprosił Biuro Rady i radnego również 

żeby złożyć na piśmie. Udzielą radnemu odpowiedzi.  

 

Radny Tomasz Świtek – przewodniczący na początku sesji przywitał gości zaproszonych                                  

i naczelników wydziałów. Natomiast on i większość nowych radnych nie wie kto i kim jest na tej 

sali. Miło by było, żeby naczelnicy, czy kierownicy jednostek zaprezentowali się.   
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Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – poszczególni kierownicy, czy dyrektorzy jednostek                        

na komisjach  przedstawiają swoją działalność, swoje problemy z tym związane. Tam jest miejsce, 

na sesji nie koniecznie. Samo przedstawienie to proszę, a o działalności to nie tu miejsce.  

 

Radny Paweł Gonera – poprosił zestaw telefonów do poszczególnych wydziałów z nazwiskami 

naczelnika. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Zawadzie.  

 

Radny Andrzej Zawada – jeśli do starosty byłby w internecie telefon komórkowy, albo 

jakikolwiek inny, żeby miał możliwość mieć taki  kontakt. Odniósł się do podpisania umowy                               

ze Szkolnym Związkiem Sportowym, gdzie miał trudności w jej ustaleniu.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – z tego co wie wszyscy wiedzieli i Szkolny Związek 

Sportowy też. Formalne podpisanie umowy miało  być w poniedziałek i nie było żadnych 

przeszkód. 

 

Pan Zbigniew Babiarz – Zych naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – potwierdził , że tak 

było. Każdy kto musiał rozpocząć imprezę był poinformowany, że umowa jest przygotowana . 

Opóźnienie było spowodowane tym, że SzZS nie rozliczył się ze środków publicznych 

poprzedniego roku.  Musieli czekać do ich rozliczenia i to jest główny powód.   

 

Radny Andrzej Zawada  - jeszcze w ubiegłym roku mówił, żeby umowy przygotowywać na tyle 

wcześniej . Gdyby byli przygotowani, to nie sadzi, żeby Szkolny Związek Sportowy wstrzymywał 

się z udzieleniem odpowiedzi  

Na komisji Polityki Społecznej w grudniu 2014 roku omawiali temat PKS. W poprzedniej kadencji 

zmienił się statut PKS i zmienił się skład Rady Nadzorczej o jedną mniej osobę. Był to 

przedstawiciel  Rady Zakładowej  wszystkich związków zawodowych Poprosił wówczas, żeby 

zająć się tym tematem i przewrócić pierwotny stan. .  

Oświadczył, że po rozmowie z pracownikami niektórymi PKS jest taka potrzeba. I złożyć wniosek 

aby podjąć się tego tematu i wyjaśnić przez naszych przedstawicieli w Radzie Nadzorczej.   

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że należy zmniejszyć ilość członków                        

w Radzie Nadzorczej. Partner z Lęborka nie chce zmniejszyć. Ograniczenie składu osobowego 

koszty starosta lęborski nie wyraził na to zgody, dlatego musi zostać skład czteroosobowy, a nie nie 

jest za jego zwiększeniem.   

 

Radny Andrzej Zawada – zgadza się, że należy robić  wszystko żeby koszty obniżyć.  Może diety 

obniżyć. Stoi na stanowisku, aby skonstruować tak, żeby był przedstawiciel Rady  Pracowników.  

W jednej uchwale Zarządu informują o przyjęciu mienia skarbu państwa, a także oddać                             

w dzierżawę najem, jest mowa o czterech działkach „Góra Narciarza” zapytał czy potencjalnego 

przyjęcia tych czterech działek , czy mamy plany, czy miasto ma od wielu lat jakieś swoje 

koncepcje.  
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Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – jesteśmy w pkt oświadczenia i wolne wnioski i na ten temat 

trzeba było mówić dwie godziny temu.  

 

Radny Andrzej Zawada – wnosi o udzielenie informacji na temat planowanej inwestycji na 

„Górce Narciarza”  

Oświadczenie o uchwale dot. nazwy morski powiat słupski, żeby można mieszkańcom powiatu 

zapewnić jak największe atrakcje między innymi na stronie powiatu słupskiego jest artykuł „może 

nad morze”, żeby mieć na uwadze, że ograniczenia jego, czy mieszkańców są nie zawsze do końca 

zgodne z prawem. Jeżeli piszą, że mają 57 km plaż , żeby jak najwięcej było ich do wykorzystania.  

Wskazał miejsca powiatu słupskiego, które są nie do wykorzystania.  

Wnioskował do starosty, jeżeli w najbliższym czasie będzie zatrudniał kierowników jednostek, 

naczelników wydziałów, aby korzystał z możliwości konkursu.  

 

Ad XIII  

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - stwierdził, że porządek dzisiejszej 

sesji został  wyczerpany. Zamknął VI sesję Rady Powiatu Słupskiego. Złożył życzenia świąteczne. 

Podziękował radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

zakończenie godz. 1455 

            Przewodniczący Rady 

                   Jan Olech  

    

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk          


